
 

 

  
    

Møtereferat  
  

Aktivitet:   Styremøte  I.F  Frøy  
Innkalt:   Haakon  Selje,  Espen  Hillmann,  Lene  Østberg,  Vidar  

Handal,  Geir  Westgaard,  Christin  Becker,  Bjørn  Strøm,  
Wenche  Madsen  Eriksson,  Jørn  Michalsen,  Ola  Jorde,  
Nina  Grude,  Geir  Tresselt,  Ivar  Kjellhov;    

Dato:   Mandag  1.  juni  2015  
Tid  og  sted   kl.  18.00.  Ekeberg,  Osloidrettens  hus  
Innkalt  ved:   Jørn  Michalsen  
 
 
 Saksliste: Ansvar 
  
1.  

  
Velkommen    

Godkjenning  av  referat  fra  siste  styremøte  
Vedtak:  Godkjent  

  
Terrengsykkelrittet  –  oppsummering  
Bør  vi  filme  noen  steder,  for  å  dokumentere  evt.  skader  i  marka.    
Bør  vi  anmelde  sabotasjen  av  løypa,  som  gjort  kvelden  før?  Lufte  det  med  
bymiljøetaten.  men  styret  i  Frøy  er  positive  til  å  anmelde  hærverket.  
Vi  har  varslet  bymiljøetaten  om    hva  vi  kan  gjøre  for  å  prøve  rette  på  stiene  vi  
har  kjørt  opp.  
Vi  følger  opp  sektorledere,  og  tar  med  oss  erfaringer  til  NM.    
Vi  takker  for  en  fantastisk  innsats  av  alle  som  stilte  opp  for  Frøy!  
Terrenggruppa  er  i  gang  med  opprydding,  vi  tar  ansvar.    
  
NM  2015  
Orientering  om  planleggingsarbeidet.  
Møtet  i  morgen  er  flyttet  til  neste  tirsdag.  Løypa  er  snart  ferdig.  Grønt  lys  til  å  
kjøre  over  renholdsetatens  område.  Mannen  var  velvilligheten  selv.  Veldig  
hyggelig.  Sykkelvask  i  orden,  i  telt.  Lyd/video  er  plassert.    
Leie  telt,  og  kjøpe  telt  gjenstår.    
  
Videre  arbeid  med  kontinentallag,  elite  landevei  og  ungdom  landevei  
Møte  med  kontintallaget,  samling  6.-‐‑7.  med  Frøy  Bianchi.  
Konkurransefellesskapet  går  bra.  
Follo  følger  treningsopplegget,  og  de  skal  kjøre  U6  i  Sverige.  
  
Søknader  om  støtte  
Søknader  fra  gruppe  1  og  2  landevei  og  fra  Ted  Johansen.  
  
Vedtak:  
Gruppe  1  søker  om  19  000:  Godkjent  
Gruppe  2  søker  om  10  000:  Godkjent  
Ted  Johansen  søker  om  10  000:  Vi  kan  dekke  opptil  2  500  pr.  ritt  i  utlandet,  
opptil  kr.  10  000,-‐‑  for  denne  sesongen.  Han  tar  også  noen  treninger  for  
terrenggruppa.  
  

  
Jørn/  
Alle  
  
  

Jørn/Nina/alle  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

Vidar/Nina/alle  
  
  
  
  
  
  

Jørn/Espen/  
Haakon/Ivar  

  
  
  

Espen/Vidar/alle  
  
  

  
  
  
  
  

  
  



 

 

   Henvendelse  fra  Gjensidigestiftelsen  
                                  Intet  nytt  
  
Ny  draktleverandør  fra  høsten  2015  
Fått  kontrakt,  så  nå  jobber  vi  for  å  få  dette  på  plass  før  sommeren.    
Små  endringer  på  prøvene  vi  har  fått.    
Muligheter  for  profeleringstøy.  
  
Tilbud  om  klubbhjelm  
Landhelmet  har  sendt  oss  tilbud  om  klubbhjelmer.    
Vi  ser  også  hva  Kalas  har  av  hjelmer.  De  har  Etto.  
  
Beachflagg,  bannere  og  annet  profileringsmateriell.  Nye  telt.  
Bestillt  beachflagg  og  flagg  til  gjerder.  Bjørn  Erik  Lund,  Bell  profilering  –  kan  
brukes  til  andre  ting  også.    
  
Strategiarbeid  Frøy  
                      Hvordan  jobber  vi  fram  mot  samlingen  i  september?  
Geir  ser  litt  med  dette,  slik  at  vi  har  noe  til  neste  styremøte.  Hva  gjør  vi?  hvor  vil  
vi?  
  

Haakon/Jørn/alle  
  
  
Jørn/Chris/alle  

  
  
  
  
  
  
  
  

Haakon/Vidar  
/alle  

  
  

Jørn/alle  

  
2.  

  
Rapport/innspill  fra  Terrengkomiteen  –  herunder  ”elite”  
Noen  ritt  i  det  siste,  noen  skader,  men  gode  plasseringer  på  noen  ritt.  Henriette  
har  vært  skadet.  Og  håper  på  NM  nå.  Miriam  og  Andre  har  fremgang  fra  i  fjor.  
Det  er  gledelig  at  det  har  blitt  et  miljø  med  junior/senior  jenter.    
Rapport/innspill  fra  Landeveiskomiteen  –  herunder  ”elite  og  Team  Frøy-‐‑  
Bianchi”    
Veldig  bra  i  Estland.    
Ungdommen  våre  har  gjort  det  bra.  Vegard,  Håkon  og  Sebastian.  
Regionmesterskap  sykles  til  helgen.  
Turgruppa  er  aktivitet  
Master  leder  cupen  pr.  i  dag  –  Flere  ryttere  er  kvalifisert  til  VM  
  

  
Vidar  
Espen/  

  
3.  

  
Rapport/innspill  fra  ritt  og  arrangementskomiteen  
Jobber  med  å  få  erfaringer  fra  hodet  –  til  papiret.    
Rapport/innspill  fra  sponsoransvarlig  
Har  fått  noe  respons.  
Rapport/innspill  fra  rekrutteringsansvarlig  
Fadderordningen  er  godt  i  gang.    
Rapport/innspill  fra  draktansvarlig  
Se  sak  over  
Rapport  fra  Styrkeprøven  
Generalforsamling  var  i  forrige  uke.  Tone  Lien  som  var  daglig  leder  i  
Birkebeinerrittet  har  kommet  inn  i  styret.  Ivar  fortsetter  også  i  styre.    
Ønsker  at  klubbene  kan  stille  på  dugnad  mot  betaling.    
  

  
Jørn  
  
Bjørn  
  
Geir  
  
Christin  
Ivar  

  
4.  

  
Økonomi  –  budsjett  –  medlemskap  –  administrative  oppgaver  
  

    
Wenche/alle  

  
5.  

  
Hovedleder  informerer  og  spør  –  innkomne  saker  
  

  
Jørn/alle  
  



 

 

  
6.  

  
Datoer  for  møter  og  representasjonsoppgaver  –  plan  fremover  
Forslag  styremøter  våren  2015  
Mandag  31.  august  
Mandag  26.  oktober  
Mandag  30.  november  
Tirsdag  12.januar  
Tirsdag  2.  februar  
  
Strategisamling  fredag  25.  og  lørdag    26.  september  
Årsmøte  tirsdag  16.  februar  

  
Alle  

  
7.  

  
Eventuelt  
Bilen  vil  brukes  av  alle,  men  vi  trenger  noen  regler.  og  vi  har  en  
kilometerbegrensning  på  bilen.  Stativet  bør  ikke  taes  av.  Håkon  lager  en  plan,  i  
utgangpunktet  skal  den  brukes  til  Frøy  Bianchi,  men  lånes  ut  til  de  store  andre  
store  rittene  hvis  det  er  kapasitet.  
  

  
Alle  

 


